
Dagsorden/referat 
Bestyrelsesmøde 
Dato: 20/12 2021 

 
Mødet er kl.   17,00                 Hos: Virtuelt 
 
Indkaldte:  Ida, Børge, Jesper, Kim og Peder……..     samt suppleanter ….. 
 
   

Emne Referat 

1) Godkendelse af referat  
 

2) Den ekstraordinære 

generalforsamling d. 

30.okt 

Efter afholdelsen af den ekstraordinære generalforsamling har 
bestyrelsen modtaget et brev, der repræsenterer en del af 
grundejerne. De der stemte imod forslaget om igangsættelse af 
projektet og deraf forpligtigelse til betaling m.m. som beskrevet i 
referat fra mødet. I brevet forlanges en ny ekstraordinær 
generalforsamling, da påstanden er, at beslutningen på mødet er 
ugyldig. Vi har gennem vores advokat sendt et modsvar og afviser 
påstanden, men fastholder den ekstraordinære generalforsamling 
er gyldig og dermed dens beslutning. Vi afventer svar. 

3) Køreplan for 

digeprojektet. Aftale med 

Kappel, betingelser, 

stenstørrelser m.m. 

Jesper har været i kontakt med den valgte entreprenør, Per 
Kappel. Han tager det roligt og kan acceptere en udsættelse og 
dermed underskrivelse af kontrakt. 

4) Procedure for 

opkrævning af beløbene 

til digeprojektet 

Vi håber stadig, at digeprojektet kan gå i gang efter vinteren. Derfor 
forventer vi at sende opkrævning ud på det første bidrag på 20,000 
kr i midten af januar til betaling midt februar 2022. Det ordinære 
bidrag indbetales som sædvanligt 

5) Hjemmesiden 

Peder tager kontakt til Roland for at få Knud Eriks oplæg om 
digehistorik m.m. lagt på hjemmesiden. Det mat der blev 
præsenteret på mødet den 30. okt. Også billeder, der bla kan 
illustrere behovet for kystbeskyttelse. 

6) Strandoprydning 
 

7) Evt. 
I forb med bla advokatbrevveksling, har bestyrelsen været i løbende 

kontakt  med hinanden. 

8) Næste møde 
 

  


